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BESLUITENLIJST van de raadsvergadering  

        van 4 december 2018  21.45 uur 
       - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
 

Aanwezig: Raad: 
Liselotte Franssen-du Maine (Lijst Riel-Goirle), Eric Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Cees Pelkmans (Lijst Riel-Goirle), Mark Verhoeven (Lijst Riel-
Goirle), Christel van Neerven (Pro Actief Goirle), Mark van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Henk Gabriëls (Pro Actief Goirle), Corné de Rooij (CDA), 
Tess van de Wiel (CDA), Sjaak Sperber (CDA), Monique van Brederode (VVD), Trix Vissers (VVD), Stijn van den Brekel (SP), Deborah Eikelenboom 
(SP), Piet Verheijen (D66), Janneke van den Hout (D66), Pernell Criens (PvdA), Arno de Laat (Arbeiderspartij Goirle-Riel). 

 College: Johan Swaans, Bert Schellekens, Piet Poos 
 

Afwezig: Ad van Beurden (VVD), wethouder Marijo Immink, 
Voorzitter: Mark van Stappershoef (burgemeester) 
Griffier:  Berry van ’t Westeinde 

 
Deze vergadering kunt u beluisteren via https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2018/04-december/21:45 
 
 
 

Nr. Onderwerp Besluit 

1.  Opening De burgemeester opent de vergadering  

2. Vaststelling agenda  De agenda wordt aangepast. Het agendapunt 10, 
kunstwerk Ireen Wust wordt doorgeschoven. 
CDA zou graag achter gesloten deuren spreken over 
dit raadsvoorstel. 
De voorzitter concludeert dat dit in het openbaar 
gebeurt.  

3. Vaststelling besluitenlijst vergadering van 6 november 2018 De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2018/04-december/21:45
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4. 
 

Lijsten ingekomen stukken 20 november en 4 december 2018 De raad besluit conform het voorstel over de wijze van 
afdoening van de lijsten van ingekomen stukken. 

5.  Raadsvoorstel 2e herijking regionale deelbegroting Jeugd 2018  
 
Voorgesteld raadsbesluit: 

een positieve zienswijze te geven op de tweede herijkte deelbegroting 2018 van Regio 
Hart van Brabant, waarbij wordt uitgesproken dat de verhoogde uitvoeringskosten van 
1.200.000,00 eenmalig zijn. 

Amendementen 
Door de VVD wordt een amendement ingediend 
(A1 - zie hieronder).  
 
Stemmingen 
Over het amendement en het voorstel wordt 
met handopsteken gestemd. Het amendement 
wordt aanvaard. Het gewijzigde voorstel wordt 
unaniem aanvaard. 
 
Uiteindelijk raadsbesluit 
Een positieve zienswijze te geven op de tweede 
herijkte deelbegroting 2018 van Regio Hart van 
Brabant, waarbij wordt uitgesproken dat de 
verhoogde uitvoeringskosten van 1.200.000,00 
eenmalig zijn en 
1. De regio te verzoeken om indicatoren te 
ontwikkelen en aan de hand daarvan periodiek te 
rapporteren, zodat inzicht ontstaat in de kwaliteit 
van de geboden zorg en het wel of niet behalen van 
de vooraf gestelde doelen. Deze indicatoren vormen 
het toetsingskader voor het inzichtelijk krijgen van 
zowel de doelmatigheid als doeltreffendheid van 
ingezette zorg en ondersteuning. Hiermee kan 
worden vastgesteld of en in welke mate aan de 
financiële en materiële (aanbestedings)eisen wordt 
voldaan, alsmede dat ook de behandeldoelen 
worden behaald. 
2. De regio te verzoeken snel maatregelen te 
nemen om de gemeenten tijdig te voorzien van 
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informatie over "zij-instromers" die binnen de regio 
zorg en ondersteuning gebruiken. 

6. Raadsvoorstel vrijval reserves 
 
Voorgesteld raadsbesluit: 

1. In te stemmen met het opheffen van de volgende reserves en de vrijvallende 
middelen toevoegen aan de algemene weerstandsreserve: 

Vrijval in de reserves    

   

reserve   bedrag  

   

Bestemmingsreserve festiviteiten vanwege    

unieke (sport) prestaties   0 

Reserve groen   0 

Reserve impuls in de openbare ruimte   0 

Reserve egalisatie opbrengsten leges    

omgevingsvergunning   850.261 

Reserve parkeerplaatsen   23.313 

Reserve incidentele subsidies   0 

Reserve blijverslening   500.000 

Reserve duurzaamheidslening   500.000 

Reserve inventaris gemeentehuis   40.000 

Totale vrijval   1.913.574 
 

  
 

 
1. In te stemmen met het aanvullen van de dekkingsreserve kapitaallasten sportpark met  

€ 600.000,00 zodat de kapitaallasten tot en met het einde van de looptijd van de 
investeringen in  het sportpark zijn  gedekt; 
 

2. De begroting 2018 dienovereenkomstig te wijzigen. 
 

 
Stemmingen 
Met handopsteken wordt over het voorstel gestemd. 
Het voorstel wordt aanvaard met 16 stemmen voor 
(LRG, CDA, PAG, VVD, SP, PvdA en Arbeiderspartij Riel 
Goirle) en D66 tegen. 
 
Uiteindelijk raadsbesluit 
De raad besluit conform het voorstel. 
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7. Raadsvoorstel Uitvoeringsplan 2018-2019 behorende bij Evaluatie grondstoffenbeleidsplan + 
vaststelling nieuwe Afvalstoffenverordening gemeente Goirle 2019  
 
Voorgesteld raadsbesluit: 
1. Krediet van € 575.573,00 voor de aanschaf van duocontainers en ondergrondse PMD-
containers goed te keuren;  
2. De Afvalstoffenverordening van de gemeente Goirle 2019 vast te stellen en gelijktijdig de 
Afvalstoffenverordening 2009 in te trekken.  

 

Moties 
Door de fracties van D66 en SP worden moties 
ingediend (zie hieronder).  
 
Stemmingen 
Over de moties wordt met handopsteken gestemd. 
(Zie hieronder). 
Over het raadsvoorstel wordt met handopsteken 
gestemd. Het voorstel wordt met 15 stemmen voor 
(LRG, CDA, PAG, VVD, D66 en PvdA) en 3 stemmen 
tegen (SP en Arbeiderspartij Goirle Riel) aanvaard.  
 
Uiteindelijk raadsbesluit 
De raad besluit conform het voorstel. 

8. Raadsvoorstel vaststellen verordening afvalstoffenheffing 2019 (aanpassing aan 
amendement begrotingsraad) 
 
Voorgesteld raadsbesluit: 
De verordening afvalstoffenheffing 2019 vast te stellen. 
 

Stemmingen 
Met handopsteken wordt over het voorstel gestemd. 
Het voorstel wordt aanvaard met 12 stemmen voor 
(CDA, PAG, D66, SP, PvdA, Arbeiderspartij) en 6 
stemmen tegen (Lijst Riel Goirle en VVD)  
 
Uiteindelijk raadsbesluit 
De raad besluit conform het voorstel. 

9. Raadsvoorstel vaststellen verordening rioolheffing (aanpassing aan amendement 
begrotingsraad) 
 
Voorgesteld raadsbesluit: 
De verordening rioolheffing  2019 vast te stellen 
 

Stemmingen 
Met handopsteken wordt over het voorstel gestemd. 
Het voorstel wordt aanvaard met 14 stemmen voor 
(CDA, PAG, VVD, D66, SP, PvdA, Arbeiderspartij) en 4 
stemmen tegen (LRG) 
 
Uiteindelijk raadsbesluit 
De raad besluit conform het voorstel. 

10. Raadsvoorstel Krediet kunstwerk Ireen Wüst 
 
 

Wordt doorgeschoven 
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11. Raadsvoorstel herfinanciering geldlening Stichting sporthal GHV 
 
Voorgesteld raadsbesluit: 
In te stemmen met de herfinanciering van de geldlening Stichting sporthal GHV 

 
Stemverklaring 
Henk Gabriels: mijn gevoel heeft moeite met dit 
voorstel. Ik zal ermee instemmen maar ik zal ook 
aangeven waar mijn probleem zit. We hebben bij de 
begrotingsbehandeling besloten om de lening van het 
Jan van Besouw kwijt te schelden, mits het juridisch 
kan. Zover zijn we gegaan. En nu lees ik in de stukken 
n die nu voorliggen dat er een geldlening is voor GHV 
en dat uiteindelijk na 2034 3 ton wordt 
kwijtgescholden. Nou had ik heel makkelijk kunnen 
zeggen nou dat hadden we nu ook alvast kwijt kunnen 
schelden toch want we willen iedereen op dezelfde 
manier behandelen. En daar zit een beetje mijn 
probleem. Ik begrijp best dat de stichting het gebouw 
zelf in handen heeft en vanuit die 
verantwoordelijkheid moet zorgen voor het 
onderhoud, maar het blijkt ook uit de cijfers dat ze 
straks qua rente nog eens een keer € 3400,-- omhoog 
gaan. En dat wordt voor die mensen ook een 
probleem. Ook zij, ook als is het een stichting, ook is 
het gebouw van zo'n club, doen ook veel goeds voor 
de burgers in onze samenleving. Zorgen dat mensen 
minder eenzaam zijn, kunnen sporten, beter 
bewegen. En daar zit mijn probleem. In het ene geval 
zeggen wij we gaan schulden kwijtschelden en 
waarom is daarbij hier niet aan gedacht.  
Janneke van den Hout: wij zijn ook voornemens voor 
te stemmen met de toevoeging daarbij dat we ons wel 
zorgen maken over eventueel toekomstige kosten die 
er gaan komen met name duurzaamheidsmaatregelen 
die wij toch wel gaan verwachten van bedrijfsmatige 
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panden. Want zo zou ik het wel willen zien, dus dat wil 
ik eraan toevoegen. 
 
 
Stemmingen 
Met handopsteken wordt over het voorste gestemd. 
Het voorstel wordt unaniem aanvaard.  
 
Uiteindelijk raadsbesluit 
De raad besluit conform het voorstel. 

12. Inlichtingen vanuit het college Er zijn geen inlichtingen. 

13. Vragen aan het college 
 

Mark Verhoeven vraagt aanleiding van de brief over 
het postzegelpardon van het ministerie. Laten we het 
bij dit antwoord zitten? Er is ook aan derde partijen 
iets gevraagd war ik niets wordt teruggevonden in de 
stukken.  Hoe gaan we hiermee verder? 
Burgemeester Van Stappershoef zegt toe de vragen 
schriftelijk te beantwoorden.  
Henk Gabriels vraagt naar de stand van zaken met 
betrekking tot de investeringen met de sportclubs in 
zonneenergie. 
Wethouder Poos antwoordt dat het voorstel voor de 
sportparken over twee weken in het college wordt 
behandeld. Verzocht wordt deze direct na de kerst in 
de raad te behandelen. 
Pernell Criens vraagt naar tweerichtingsverkeer 
Tilburgseweg. 's Avonds zou het hier nogal donker zijn. 
IS dit bekend, en wordt her iets aan gedaan? 
Wethouder Poos geeft aan dat wordt uitgezocht of 
deze informatie juist is. Als dat het geval is en 
maatregelen nodig zijn, dan worden deze getroffen. 
Hierop wordt schriftelijk teruggekomen.  
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Stijn van den Brekel vraagt of door het stoppen van de 
werkzaamheden hoek Kalverstraat-Tilburgseweg de 
proef met het Kloosterplein autovrij en 
tweerichtingsverkeer niet doorgaat. 
Wethouder Bert Schellekens geeft aan dat er op korte 
termijn misschien een vergelijkbaar plan komt. Stelt 
voor te kijken wat er de komende maanden gaat 
gebeuren. 
Corne de Rooij geeft aan dat bij bouwonderzoek ook 
wordt gevraagd naar aanwezigheid van explosieven Is 
dat nieuw beleid? 
Wethouder Bert Schellekens zegt toe dit schriftelijk te 
beantwoorden. 
Erik Schellekens vraagt naar de Rilaersebaan, richting 
rotonde waar een stuk weg al enige tijd is afgesloten. 
Kan de weg niet open blijven? 
Wethouder Piet Poos legt uit dat er een permanente 
bushalte gaat komen. Daarom is de uitvoegstrook 
afgesloten. Er is een wachtplek voor de bus die eerst 
uit de Baronielaan kwam. 

14. Sluiting  De voorzitter sluit de vergadering. 

 
De vergadering wordt op 5 december 2018 om 0.20 uur gesloten. 
 
Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Goirle in zijn vergadering van  18 december 2018. 
 

         , de voorzitter 
 

 
, de griffier 
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Amendementen: 

nr Indiener Agendapunt / onderwerp Besluit Stemming 

A1 VVD - D66 - LRG - 
PAG 

5. Tweede herijkte deelbegroting Jeugd 
2018 van Regio Hart van Brabant - 
zienswijzen  

Het besluit aan te vullen met 
1. De regio te verzoeken om indicatoren te 

ontwikkelen en aan de hand daarvan periodiek te 
rapporteren, zodat inzicht ontstaat in de kwaliteit 
van de geboden zorg en het wel of niet behalen 
van de vooraf gestelde doelen. Deze indicatoren 
vormen het toetsingskader voor het inzichtelijk 
krijgen van zowel de doelmatigheid als 
doeltreffendheid van ingezette zorg en 
ondersteuning. Hiermee kan worden vastgesteld 
of en in welke mate aan de financiële en materiële 
(aanbestedings)eisen wordt voldaan, alsmede dat 
ook de behandeldoelen worden behaald. 

2. De regio te verzoeken snel maatregelen te nemen 
om de gemeenten tijdig te voorzien van 
informatie over "zij-instromers" die binnen de 
regio zorg en ondersteuning gebruiken. 

Het amendement wordt 
aanvaard met 17 stemmen 
voor (LRG, CDA, PAG, VVD, 
SP, D66, en Arbeiderspartij 
Goirle Riel) en 1 stem 
tegen (PvdA).  
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Moties:  

nr Indiener Agendapunt / onderwerp Dictum Stemming 

M1 D66 Uitvoeringsplan 2018-2019 behorende 
bij Evaluatie grondstoffenbeleidsplan  

Verzoekt het college om de resultaten van dit 

uitvoeringsplan na een halfjaar na invoering te evalueren 

en zo nodig tot verbeteringsmaatregelen te komen zodat 

voor het einde van 2021 het fijn restafval beneden de 60 

kg gebracht kan worden. 

Gewijzigd in stemming 
gebracht 

M1 D66 Uitvoeringsplan 2018-2019 behorende 
bij Evaluatie grondstoffenbeleidsplan - 
(gewijzigd) 

Verzoekt het college om de resultaten van dit 

uitvoeringsplan na een jaar na invoering te evalueren en 

zo nodig tot verbeteringsmaatregelen te komen zodat 

voor het einde van 2021 het fijn restafval beneden de 60 

kg gebracht kan worden. 

Aanvaard met 11 
stemmen voor (LRG, PAG, 
CDA (Van de Wiel), D66, 
PvdA) en 7 stemmen 
tegen (CDA (Sperber en de 
Rooij), VVD, SP, 
Arbeiderspartij Goirle Riel   
 
 

M2  SP Uitvoeringsplan 2018-2019 behorende 
bij Evaluatie grondstoffenbeleidsplan 

Draagt het college op: 
Geen voorbereidingen te treffen voor de invoer van diftar 
en daarom geen diftar-chip te plaatsen op afvalcontainers 

Verworpen met 7 
stemmen voor (CDA, SP, 
PvdA, Arbeiderspartij 
Goirle Riel) en 11 
stemmen tegen (LRG, PAG 
D66, VVD)  
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Toezeggingen raad 4 december 2018  
 

 
Voorgesteld wordt te besluiten dat de grijs gemarkeerde toezeggingen afgedaan zijn. 
 

nr Datum 
raad 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

1. 4-12-
2018 

Vragen aan het college - kinderpardon De vragen 
uit de raad schriftelijk te beantwoorden naar 
aanleiding van de brief over het postzegelpardon 
van het ministerie. Laten we het bij dit antwoord 
zitten? Er is ook aan derde partijen iets gevraagd 
waarover niets wordt gezien in de stukken.  Hoe 
gaan we hiermee verder? 
 

Burgemeester   

2. 4-12-
2018 

Vragen aan het college - gevaarlijke situatie 
Tilburgese weg in het donker. Uitgezocht wordt 
of deze informatie juist is. Als dat het geval is en 
maatregelen nodig zijn, dan worden deze 
getroffen. Hierop wordt schriftelijk 
teruggekomen. 

Wethouder Piet 
Poos 

  

3. 6.11-
2018 

Programmabegroting 2019:  
Het is mogelijk om zoveel als mogelijk 
indicatoren al bij de burap te geven. De 
verplichte indicatoren staan er in en daar 
komen er nog een aantal bij. 

Wethouder Johan 
Swaans 

 In het audit-comite van 28 november zijn nadere 
afspraken gemaakt 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2018/04-december/21:45/Vragen-aan-het-college/fragment1/#filmfragment=3094&offset=43
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2018/04-december/21:45/Vragen-aan-het-college/fragment1/#filmfragment=3094&offset=185
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2018/04-december/21:45/Vragen-aan-het-college/fragment1/#filmfragment=3094&offset=185
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Auditcomite/2018/28-november/16:00/Concept-besluitenlijst-audit-comite-28-november-2018.pdf
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nr Datum 
raad 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

4. 6-11-
2018 

Programmabegroting 2019: met betrekking tot 
de extra investeringen in de ambtelijke 
organisatie wordt met de raad 
gecommuniceerd. We gaan niet naar de raad 
om voor ieder ding apart naar de raad om 
toestemming te vragen. Het is belangrijk dat het 
college langs de goede maatlat keuzes maakt en 
daarover de raad op de gebruikelijke weg 
informeert. Wij zijn ons er heel bewust van dat 
we op de goede wijze communiceren. 

Burgemeester 
Mark van 
Stappershoef 

  

5. 28-09-
2018 

Coming outday: in overleg met de Stichting Jong 
kijken naar het betrekken van scholen en 
verenigingen. 

Wethouder Piet 
Poos 

  

6. 11-9-
2018 

Bestemmingsplan Ronde Akker: na te gaan 
welke bestemmingsplanprocedures nog via de 
oude werkwijze verlopen (en nog niet 
vooruitlopend op de Omgevingswet met een 
vorm van dialoog) 

Wethouder Bert 
Schellekens 

  

 7. 3-7-2018 Correctie begroting afval: de mogelijkheden 
uitzoeken om met de afvalapp zwerfafval te 
melden.   

Wethouder Bert 
Schellekens 

 Wordt schriftelijk beantwoord 
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nr Datum 
raad 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

8. 5-6-2018 Begroting en jaarstukken Veiligheidsregio: Naar 
aanleiding van paragraaf 2.5 thema 5 
organisatie van de begroting Veiligheidsregio 
zegt de burgemeester toe in het Algemeen 
Bestuur vragen te stellen over de stijging van de 
lasten op dit thema van 13,7 naar 20,5 miljoen.  
De burgemeester vraagt naar de noodzaak van 
de investering in ICT in 2019 in Tilburg 
combinatie met de samenvoeging van de 
meldkamers in 2020. Verzocht wordt om de 
presentatie van de jaarcijfers en de begroting 
van het lopende jaar ook mee te nemen in de 
meerjarenoverzichten begroting. Ook wordt 
navraag gedaan naar de verdubbeling van het 
ziekteverzuim in 5 jaar tijd.  

Burgemeester 
Mark van 
Stappershoef 

 11-9-2018: Schriftelijke informatie volgt 
binnenkort. 

9. 29-9-
2017 

Over de motie "onderzoek ecologische wijk 
Bakertand" gaat het college in gesprek met de 
ontwikkelaar (in dit geval de gemeente Tilburg) 
en zal dit meenemen in de stedenbouwkundige 
visie die de raad gaat bespreken en vaststellen.  
Het schriftelijk verslag komt dan in de 
stedenbouwkundige visie. 

Wethouder Guus 
van der Put 

4e kwartaal 2018 De schetsen voor de stedenbouwkundige visie 
zijn in oktober 2018 gereed om met de raad te 
bespreken. 

10. 31-1-
2017 

Locatieonderzoek 't Loket lange termijn: Neemt 
in de uitwerking de functionele eisen voor 
huisvesting 't Loket mee (privacy etc.) 

Wethouder van 
der Heijden 

Nog onbekend Wordt meegenomen in het onderzoek 
 

11. 31-1-
2017 

Locatieonderzoek 't Loket lange termijn: 
Mainframe wordt in het onderzoek 
meegenomen 

Wethouder Van 
der Heijden 

Nog onbekend Wordt meegenomen in het onderzoek  
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nr Datum 
raad 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

12. 8-11-
2016 

Programmabegroting: Status 
vergunningaanvraag schelpenpad Regte Heide 
Brabants Landschap wordt nagevraagd, raad 
wordt schriftelijk over de uitkomst 
geïnformeerd. 

Wethouder Van 
der Put 

 Het Brabants Landschap is op dit moment in 
overleg met de provincie om de effecten van de 
aanleg van een schelpenpad op de natuur van De 
Regte Heide in kaart te brengen. De uitkomst 
daarvan is nog niet bekend. Indien de effecten 
aanvaardbaar blijken te zijn kan het Brabants 
Landschap bij de gemeente opnieuw een 
aanlegvergunning aanvragen. 

13. 10-5-
2016 

Voorjaarsnota: Geprobeerd wordt om de 
kwalitatieve en kwantitatieve effecten van de 
samenwerking in de begroting 2017 mee te 
nemen. 

Burgemeester begroting Binnen de ambtelijke werkgroep samenwerking 
GHO wordt momenteel gezocht naar een goede 
manier om de effecten op de 3 K's (kwaliteit, 
kwetsbaarheid en kosten) helder in beeld te 
brengen en op welk moment in de P&C-cyclus 
deze effecten het beste kunnen worden 
gerapporteerd.   

 
 
 

 
Toezeggingen oordeelsvormende vergaderingen 
 

nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningdatum Wijze afdoening 

1. 20-11-2018 Uitvoeringsplan afvalstoffen De 
informatie over de afspraak die 
met de harmonie is gemaakt tijdig 
aan de raad aanleveren. 

Wethouder 
Schellekens 

Voor 4 december 2018 Aangeleverd op 4 december.  
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2018/04-
december/21:45/07-Raadsinformatiebrief-papierinzameling-
harmonie.pdf 

2. 23-10-2018 Programmabegroting 2019: De 
raad wordt geïnformeerd over de 
start van de evaluatie 
minimabeleid. Bekeken wordt hoe 

Wethouder 
Marijo Immink 

  

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2018/04-december/21:45/07-Raadsinformatiebrief-papierinzameling-harmonie.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2018/04-december/21:45/07-Raadsinformatiebrief-papierinzameling-harmonie.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2018/04-december/21:45/07-Raadsinformatiebrief-papierinzameling-harmonie.pdf
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de raad wordt betrokken bij het 
besluitvormingsproces. 

3. 26-09-2018 Burap: 4 weken na de bijeenkomst 
met de organisatieadviseur ligt er 
een eerste plan dat met de raad 
wordt besproken.   
 

burgemeester Eind november  
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